
Stanowisko Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek
z dnia 5 października 2022 r.

w sprawie projektu regulaminu korzystania z Parku Skaryszewskiego

Rada Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek z zadowoleniem przyjmuje wysiłki
Zarządu Zieleni m.st Warszawy w celu opracowania i uchwalenia regulaminu
korzystania z Parku Skaryszewskiego.

Jednocześnie pragniemy zaproponować następujące poprawki do projektu z dnia 23
września przedstawionego do konsultacji społecznych:

1. Do paragrafu 2 proponujemy dodać punkt 2 w brzmieniu:

Każda osoba wchodząca na teren Parku zobowiązana jest do zachowania
czystości i niepozostawiania odpadków miejscach do tego nieprzeznaczonych.

2. W paragrafie 6 proponujemy rozszerzyć katalog pojazdów zobowiązanych do
jazdy z małą prędkością i objąć nim także pojazdy poruszające się po Parku
na podstawie upoważnienia zarządu. Proponujemy następujące brzmienie:

Osoba korzystająca z urządzenia transportu osobistego, roweru, hulajnogi
elektrycznej, urządzenia wspomagającego ruch oraz pojazdy upoważnione do
wjazdu przez zarządcę Parku obowiązane są jechać z prędkością…”

3. Paragraf 8 punkt 5) proponujemy rozszerzyć w następujący sposób:

zanęcania ryb oraz dokarmiania ptaków wodnych poprzez wrzucanie do wody
lub wykładanie na trawniki resztek jedzenia przetworzonego (w tym pieczywa,
odpadków domowych, itp.)

4. Do paragrafu 8 proponujemy dodanie punktu 7 w brzmieniu:

Używania sprzętu nagłaśniającego oraz wszelkiego zakłócania ciszy i
utrudniania innym korzystania z Parku.

5. W paragrafie 3 proponujemy usunięcie punktu 2 zakazującego poruszania się
po nieodśnieżonym terenie – intencja tego zakazu jest dla nas niezrozumiała,
ponadto zakaz ten uniemożliwia wszelkie zwyczajowe zimowe aktywności w
Parku, takie jak saneczkowanie, jazdę na biegówkach, czy lepienie bałwanów.

Rada Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek uważa za niezbędne uzupełnienie
regulaminu o punkty dotyczące zachowania czystości oraz unikania hałasu w celu
promowania Parku jako miejsca rekreacji i wypoczynku. Uważamy także, że
istniejące w Parku tablice informacyjne na temat dokarmiania w niewystarczającym
stopniu rozwiązują problem wrzucania odpadków jedzenia do stawów parkowych i
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jeziorka Kamionkowskiego, które to odpadki ptakom nie służą, a przyczyniają się
jedynie do zanieczyszczenia wód i zwiększania populacji szczurów.

Przewodniczący
Rady Samorządu Mieszkańców

Osiedla Kamionek

/-/ Adam Majewski
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